
Referat fra Brugerrådsmøde 19. november 2024 

Til stede: Torben, Gertrud, Kirsten, Karen, Inger, Eva og Stig. 

Afbud fra: Jan 

Mødeleder: Gertrud 

Dagsorden:  

1. Referat fra sidste møde 5. november 2024 

2. Info 

3. Evaluering af Åbent Hus 18. november 

4. Generalforsamling 

5. Næste møde 

6. Evt. 

Ad 1. 

Referatet godkendt. 

Ad 2. 

Torben oplyser, at Multistepperen ankommer den 2. december. Samme dag vil der 

være undervisning fra kl. 10.00. Der vil være deltagelse fra kommunen. Maskinen vil 

være på plads før undervisningen. 

Torben oplyser, at personen, der blev syg til yoga nu er hjemme igen fra Horsens 

Sygehus. 

Torben oplyser, at der har været problemer med lys udenfor om aftenen. Dette er nu 

anmeldt til Aura. 

Pedellerne er anmodet om opfriskning af handicapbåsene til parkering. 

Ad 3. 

Det blev oplyst, at der var stor efterspørgsel til fitness og gymnastik. Men der 

mangler igangsættere. 

Kommunen vil blive kontaktet vedrørende professionel assistance fra 

fysioterapeuter, så igangsætterne kan være bedre klædt på. 



Stig oplyser, at han og Hanne havde meget interesserede omkring deres ting, og der 

blev solgt en del. 

På næste igangsættermøde vil det blive taget op, om Åbent Hus skal fortsætte i sin 

nuværende form. 

Ad 4. 

Generalforsamlingen afholdes onsdag den 29. januar 2025 kl. 14.00 – der bliver 

tilmelding igen. 

Ad 5. 

Næste møde den 17. december kl. 12.00 – mødeleder Kirsten. 

Ad 6. 

Torben oplyser, at der ventes besøg af en skoleklasse den 20. ds. 

Referent: Inger 


